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انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

نایب رئیس فدراسیون وزنه برداری درباره اینکه چه زمانی دبیر و نایب رئیس 
بخش بانوان فدراسیون معرفی می شود، اینطور توضیح می دهد: »برای پست 
دبیری فدراسیون چند نفر گزینه هستند و با رئیس فدراسیون در حال بررسی 
رزومه های آنها هستیم و حتی از آنها برنامه هم خواسته ایم. قطعاً بعد از بررسی 
برای پست دبیری و نایب رئیس بخش بانوان فدراسیون وزنه برداری بهترین 

گزینه ها را معرفی می کنیم.«

هادی رضایی، سرمربی تیم ملی پرافتخار والیبال نشسته در میان اسامی 16 
کاندیدای ورود به تالار مشاهیر بین المللی والیبال در سال 2023 قرار گرفت. 
16 کاندیدا از 5 بخش بازیکنان زن و مرد والیبال داخل سالن، بازیکنان والیبال 
ساحلی، مربیان، مدیران مؤثر و بخش پاراوالیبال انتخاب شده اند که رأی گیری 
انجام می شود. در بخش پاراوالیبال، هادی رضایی از ایران و کاری میلر اورتز از 

امریکا به عنوان نامزدهای ورود به تالار مشاهیر بین المللی معرفی شده اند.

هادی رضاییبهداد سلیمی:

کاندیدای ورود به تالار مشاهیر بین المللی والیبال  مشغول بررسی رزومه ها هستیم

حسین رضازاده عضو هیأت رئیسه فدراسیون وزنه برداری و رئیس کمیته 
فنی این مجموعه در خصوص کاهش وزن سوال برانگیزش بعد از اتمام 
دوره قهرمانی می گوید: »من در دوران اوج ورزشی ام 162 یا نهایتاً 170 کیلوگرم 
بودم. اما بعد از قهرمانی حدود 30 کیلو کاهش وزن داشته ام. این موضوع هم 
برمی گردد به بیماری دیابتم. به همین دلیل به دستورپزشک همراه با ورزش 

سعی می کنم هر روز پیاده روی هم داشته باشم.«

حسین رضازاده:

به خاطر دیابت 30 کیلو وزن کم کردم

 مسابقات 
قوی ترین مردان 

دنیا معمولاً به 
میزبانی انگلستان 

یا امریکا برگزار 
می شود اما 4 بار 

ویزای انگلستان را 
ندادند و 3 بار هم 
امریکا ویزا نداد و 
عملاً مسابقات را از 
دست دادیم. بعد 

از این همه دوری از 
مسابقات فکر کنم 

نتیجه سومی بد 
نیست

 
آقا تبریک. سال جدید را خیلی با 

قدرت شروع کردید.
خیلــی هــم بــا قــدرت نبــود چــرا کــه توقع 
داشــتم به عنــوان نخســت برســم امــا 
متأســفانه نشــد. البتــه دوری چنــد 
ســاله از مســابقات کــم تأثیــر نداشــت.

چرا از مسابقات دور بودید؟
 مســابقات قوی تریــن مــردان دنیــا 
معمــولاً بــه میزبانــی انگلســتان یــا 
امریــکا برگــزار می شــود امــا 4 بــار 
ویــزای انگلســتان را ندادنــد و 3 بــار هــم 
امریکا ویزا نداد و عملاً مســابقات را از 
دســت دادیــم. بعــد از ایــن همــه دوری 
از مســابقات فکــر کنــم نتیجــه ســومی 

بــد نیســت.
حالا این بار که میزبانی به روسیه 

رسید شما هم در مسابقات 
شرکت کردید؟

 بلــه ایــن بــار شــرکت کردیــم ولــی واقعــاً 
یکــی از آرزوهــای بزرگــم ایــن اســت 
کــه مــردم مــا براحتــی بتواننــد بــه هــر 
کشــوری کــه می خواهنــد ســفر کننــد. 
ایــن نمی شــود کــه وقتــی بلــوک غــرب 
میزبــان اســت مــا بــه مســابقات نرویــم 
و هــر وقــت کــه بلــوک شــرق میزبــان 

شــد فرصــت رفتــن بــه مســابقات را 
پیــدا کنیــم.

بعد از چند سال غیبت سطح 
مسابقات چطور بود؟

 خیلــی ســطح بــالا و ســنگین برگــزار 
شــد. ســنگین ترین آیتم هــای دنیــا را 
گذاشــتند. واقعــاً برخــی از آیتم هــا تــا 
قبــل از ایــن در هیــچ مســابقه قوی ترین 
مــردان دیــده نشــده بود. ضمــن این که 
ســرمایه گذاری بســیار زیــادی انجــام 
داده بودنــد تــا بتواننــد ایــن رقابت هــا 
را بــه اســتاندارد جهانــی برســانند. ایــن 
مســابقات 6 آیتــم داشــت کــه در لیفــت 

435 کیلوگــرم را ثبــت کــردم.
اما رکورد بیشتر از این را هم در 

مسابقات قبلی ثبت کردی.
 بلــه امــا اینجــا بــه بیشــتر از ایــن هم نیاز 
نداشــتم و ســعی کــردم انــرژی ام را بــرای 

آیتم هــای بعــدی نگه دارم.
درباره سایر آیتم ها هم توضیح 

بدهید.
 الــواری بــود کــه 450 کیلوگــرم وزن 
داشــت کــه 10 ثانیــه زدم. یکــی دیگــر از 
ــار  ــرای اولیــن ب آیتم هــای عجیــب کــه ب
در مســابقات قوی تریــن مــردن دیــده 
می شــد حمــل گونــی 180 کیلوگرمــی 
بــود کــه بایــد 5 متــر جابــه جــا می شــد. 
نگــه داشــتن ســتون هــم کــه البتــه 
مــن این جــا خــوب عمــل نکــردم و 
همیــن باعــث شــد تــا امتیازاتــم بــرای 
قهرمان شــدن کافی نباشــد. گوی 250 
کیلوگــرم هــم یکــی دیگــر از آیتم هــا 

بــود کــه حداقــل بایــد 130 ســانتی متــر 
پرتــاب می شــد. دمبــل هــم در فینــال 
ــود کــه از 120 کیلوگــرم شــروع شــد و  ب
ایــن هــم بــرای اولیــن بــار بــود. معمــولاً 
110 کیلوگــرم شــروع  ز  دمبل هــا ا
می شــدند کــه ایــن بــار مســابقات را 
ــا یــک  ســنگین تر کــرده بودنــد و بایــد ب
دســت دمبــل 120 کیلوگرمی می زدیم.
با وجود این مشخص است که با 
نرفتن به مسابقات اما تمرینات 

زیادی داشتی؟
یــد بــه نحــوی کار   خیلــی زیــاد. با
می کــردم کــه دوری چنــد ســاله از 
مســابقات بــه چشــم نیایــد امــا بــاز هــم 
آمــد و ایــن بــار سرشــانه هایم آســیب 
دیــد. از وقتــی هــم کــه برگشــتم بــه 
منــزل کیســه های یــخ مــدام روی 

یم اســت. نه ها شــا
برای مسابقات بعدی باید خیلی 

زود آماده شوی.
 بلــه مســابقات در ولــز برگــزار می شــود 
کــه اواخــر مــرداد اســت و تمریناتــم را 
بــرای ایــن مســابقات شــروع می کنــم 

امــا فقــط امیــدوارم کــه ویــزا بدهنــد.
در سال های اخیر درخشش های 

زیادی در این ورزش وجود داشته 
از جمله رکوردشکنی شما و بعد 

هم که قهرمانی بزرگ هادی 
چوپان در مستر المپیا؛ با این 

درخشش  فکر می کنی این ورزش 
در جامعه جا افتاده؟

 نــه متأســفانه بــا وجــود ایــن همــه 

درخشــش هنــوز نگاه هــا متفــاوت 
اســت. البتــه خیلــی از باشــگاه ها در 
ــر شــدند امــا جامعــه  ــر پ ماه هــای اخی
بایــد مــا را بپذیــرد کــه هنــوز نپذیرفتــه 
اســت. قبــل از جامعــه هــم مســئولان 
سیاســی و ورزشــی بایــد بپذیرنــد امــا 
آنهــا نپذیرفتنــد. یــک ســری مشــکلات 
اســت کــه مــا خودمــان هــم بــا آن 
مخالفیــم. مثــل دوپینــگ کــه خــود 
مــا هــم بــا آن مخالــف هســتیم امــا 
مگــر ســایر ورزش هــا ایــن مشــکلات 

را ندارنــد؟
همین که باشگاه ها پر هستند، 

نشان دهنده پذیرش این ورزش 
از سوی جامعه نیست؟

 نــه هنــوز نــوع نگاه هــا بــه ایــن ورزش 
فــرق می کنــد.

بزرگترین آرزویت در ورزش چی 
بوده؟

 مــن از رســیدن بــه موفقیــت ســیر 
نمی شــوم و در واقــع ســقفی بــرای 
موفقیت هایــم تعییــن نکــردم. تصمیم 
دارم MMA را هــم امتحــان کنــم. 
ــه ایــن ورزش مهم تریــن برنامــه  ورود ب
مــن اســت و تمریناتــم را هــم بــا امیــر 
علــی اکبــری زیــر نظــر علیرضــا اســتکی 
به صــورت ریــز شــروع کــردم. کشــتی 
بلــدم و رشــته های رزمــی هــم دوره اش 
را گذرانــدم و البتــه بوکــس هــم خیلــی 
خــوب بلــدم و فکــر می کنــم کــه ورودم 
بــه ایــن ورزش یــک ســورپرایز جــدی 

برایــم باشــد.

ورودت به MMA جذاب است 
اما فکر نمی کنی کمی سخت 

باشد؟
بله طبیعی است که مشکلاتی داشته 
باشــد امــا می خواهــم ایــن ورزش را 
هــم امتحــان کنــم و ببینــم کــه شانســم 
بــرای ایــن ورزش چقــدر اســت. خیلی از 
بــزرگان ورزش بودنــد کــه در ســال های 
اخیــر بــرای ورود بــه MMA وسوســه 
شــدند کــه حــالا امیــدوارم ایــن اتفــاق 
بــرای مــن هــم بیفتــد. البتــه شــرایط 
ســنی نــدارد و مــن یــک ســال از امیــر 
علــی اکبــری کوچکتــر هســتم و همیــن 
بــرای مــن وسوســه کننده شــده کــه 

بتوانــم وارد ایــن ورزش شــوم.
از قوی ترین مردان هم کسی بوده 

که وارد این ورزش رزمی شود؟
 MMA بــه طــور حرفــه ای کــه نــه امــا
شــرایط ســنی نــدارد و هــر کســی کــه 
بتوانــد بــه لحــاظ جســمانی بــه آمادگــی 
خوبــی برســد و نفــس مبــارزه داشــته 

باشــد.
کمی شاید به لحاظ سرعت و 

عکس العمل دچار مشکل باشی؟
فعلاً تمرینات هوازی را انجام می دهم 
و ســعی می کنــم کــه ایــن مشــکل را هــم 
بــر طــرف کنــم امــا درخشــش در ایــن 
ورزش هم برایم وسوســه کننده اســت. 
تلاشــم را انجــام می دهــم تــا ایــن تجربه 
جدیــد را هــم داشــته باشــم و در ایــن 
ورزش هــم به عنــوان قهرمانــی برســم. 

امیــدوارم کــه ایــن اتفــاق بیفتــد.

سورپرایز چهره شاخص قوی ترین مردان دنیا

 پیمان ماهری پور: 
می خواهم قهرمان MMA شوم

جامعه باید ما را بپذیرد
در ایــام تعطیــات نــوروز کــه بیشــتر مــردم در ســفر و گشــت و  گــذار بودنــد، پیمــان ماهری پــور بــه همــراه اعضای تیــم قوی ترین مردان ایران راهی مســابقات پاورشــوی ســیبری شــده بودند تا برای کســب افتخار مســابقه 
بدهنــد. پیمــان ماهری پــور کــه به دلیــل ثبــت رکــورد وزنــه نیــم تنــی در دو ســال گذشــته نامش بر ســر زبان ها افتاده بود، حالا با درخشــش در مســابقات پاور شــوی یک بــار دیگر نامش را بــر زبان ها جاری کــرد. او این بار در 

مســابقاتی کــه 6 آیتــم داشــت، عنــوان ســومی را کســب کــرد کــه بهتریــن جایــگاه در بیــن اعضای تیم ایــران بود اما حــالا او برای اولین بــار خبر از یک تجربــه جدید می دهــد و می خواهد وارد ورزش MMA شــود.

 zخبر

 zمصاحبه

محسن وظیفه
روزنامه نگار

حذف کشتی و 
وزنه برداری از 

بازی  های اروپایی
در رقابتهای بازیهای اروپایی که 
از چندی دیگر در لهستان برگزار 
می شود کشتی و وزنه برداری دو 
رشته پرطرفدار و مدال آور در ورزش 
 قاره اروپا جایی نخواهد داشت و 
از جمع رشته های حاضر در این 
دوره از بازی های حذف می شوند! 
سومین دوره بازی های اروپایی از 21 
ژوئن تا 2 ژوئیه در کراکوف لهستان 
برگزار می شود. برای اولین بار 
کشتی و وزنه برداری  قرار نیست در 
این رقابت ها حضور داشته باشد. 
کمیته المپیک اروپا به منظور بالا 
بردن اهمیت مسابقات کشتی و 
وزنه برداری در بازی های اروپایی، 
شرایطی را مطرح کرد از جمله اینکه 
این رقابتها سهمیه المپیک برای این 
رشته ها باشد ولی این پیشنهاد رد 
شد. خیلی از مسئولین عالی رتبه 
این دورشته ورزشی تلاش کردند تا 
راهی برای خروج از بن بست بیابند، 
اما این تلاش ها بی نتیجه ماند 
و به همین خاطر امسال بازیهای 
اروپایی بدون کشتی ووزنه برداری 

برگزار خواهد شد.

ثبت نام ۷ نامزد برای 
ریاست فدراسیون 

روستایی
در پایان ثبت نام از کاندیداهای 
یی و  فدراسیون ورزش روستا
بازیهای بومی و محلی برای تصدی 
پست ریاست این فدراسیون، 
۷ نفر نام نویسی کردند. غلامرضا 
جعفری، عباسعـــــــــــلی اکبــــــــــــری، 
محمــــــــــــــدرضا بحرکرد، عباس 
بادی،  حاجی زاده، سعید علی آ
علیرضا احدی و علیرضا پسندیده ۷ 
کاندیدایی هستند که برای شرکت 
در مجمع انتخابات فدراسیون 
ورزش روستایی و بازیهای بومی و 
محلی ثبت  نام کرده اند. اسامی 
کاندیداها برای بررسی صلاحیت 
مدیریتی و استعلام حراست به 
وزارت ورزش ارسال شد .سرپرستی 
این فدراسیون را در حال حاضر 

علیرضا پسندیده برعهده دارد.

اخراج ۲۴ ساعته زارع

پایان دعوای 
نیمروزی

امیرحسیــــــــــــــــــن زارع، کشتی گیر 
سنگین وزن تیم ملی کشتی آزاد 
پس از بخشش از سوی کادر فنی، به 
تمرینات بازگشت. دیروز سه شنبه 
جلسه ای با حضور علیرضا دبیر 
رئیس، حمید سوریان نایب رئیس، 
ابراهیم مهربان دبیر فدراسیون، 
پژمان درستکار سرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد و امیرحسین زارع در 
مورد اتفاقات رخ داده در اردوی تیم 
ملی کشتی آزاد و خطای انضباطی 
زارع برگزار شد. در این جلسه پس از 
استماع صحبت های پژمان درستکار 
توسط جمع حاضر و اظهار پشیمانی 
زارع از رفتاری که در اردوی تیم ملی 
از او سر زده بود، علیرضا دبیر در 
صحبت هایی نسبت به رعایت نظم 
و انضباط در اردوها تأکید کرد و در 
ادامه کادر فنی با توجه به جوانی 

و آینده دار بودن و حسن سابقه 
این کشتی گیر عنوان دار، وی را 
بخشید تا حضور این کشتی گیر 
در اردوها و چرخه ی انتخابی تیم 

ملی ادامه داشته باشد. این در 
حالی است که در روزهای 

ن  سیو را فد شته  گذ
کشتی مانور زیادی 

روی این ماجرای 
درگیری داده 

ما  ا د  بــــــــــــو
حالا ایــــــن 
بخشــــــش 
نشــــــــــــــــان 

هــــــد  می د
ز  ا که 

ا  بتـــــــــــــــــــــــــد ا
چیــــــــــــــــــــــــــــز  هم 

ه  د نبـــــــــــــــو مهمی 
است.


